

Corporate Profile

企業簡介

Hopson Development Holdings Limited (“Hopson Development”) was founded in 1992, and its shares have been listed on the Main Board of the Stock Exchange of Hong Kong Limited since 1998 (Stock Code: 0754). Hopson Development is a major specialised property group that focuses on the development of medium-to high-end residential property as its principal operations and the development of commercial property such as shopping malls and hotels as its secondary business. It has been based in Guangzhou since its inception and steadily developed into a leading property developer in the Pearl River Delta Region. It is now taking a proactive approach to expanding into the Huanbohai Economic Zone and the Yangtze River Delta Economic Region, with its major investments being made in key cities like Beijing, Tianjin and Shanghai. It has already become a leading property developer in China, with total assets amounting to more than ten billion Hong Kong dollars, and development areas totaling more than ten million square meters.

合生創展集團有限公司(以下簡稱「合生創展」)於1992年成立，1998年在香港聯合交易所有限公司主板上市(股份代號：0754)，是以發展中高檔住宅地產業務為主，以發展購物中心、酒店等商業地產業務為輔的大型專業地產集團。自成立以來，合生創展以廣州為核心，穩步發展為珠三角地區領先的房地產發展商。目前，合生創展正積極進入環渤海經濟圈、長三角經濟圈拓展，重點投資於北京、天津、上海等一線城市，業已成為中國境內總資產超百億港元，總開發面積超千萬平方米的房地產龍頭企業。

